NEFFUL HONG KONG 17TH ANNIVERSARY CELEBRATION RESCHEDULE ANNOUNCEMENT

Dear Partners,

The Hong Kong Government recently made an official announcement on the latest pandemic prevention measures that social distancing measures will be eased in three phases. Following the relaxation phases, these measures and policies shall be reviewed and adjusted according to the conditions of public health, economy and livelihood to allow relaxation on the gathering restrictions. With that, Nefful Hong Kong 17th Anniversary Celebration shall be rescheduled to 3 September 2022 at AsiaWorld-Expo.

Please visit the official website, WeChat official account and/or the office Facebook page of Nefful Hong Kong for the latest updates.

Thank you for your continuous support.

06.06.2022







妮芙露香港 17 週年慶暨表揚大會 擇期舉辦公告

親愛的夥伴,您好,

香港政府近日公布最新防疫政策,將推動分三階段調整社交距離措施,未來會根據公共衞生、經濟及市民生等方面之狀況,不時調整措施及政策,以逐步放寬聚集人數的限制。因此,妮芙露香港 17 週年慶典暨表揚大會將擇期於 2022 年 9 月 3 日於亞洲國際博覽館舉辦。

敬請夥伴們能密切關注妮芙露香港官網、微信公眾號及臉書專頁等訊息平台,以便 即時獲得最新的動態及資訊。

承蒙所有親愛的夥伴長久以來的支持,衷心地感謝您!

2022年6月6日







台灣

美 國 香 港

馬來西亞

新 加 坡

HONG KONG TAIWAN UNITED STATES

MALAYSIA

SINGAPORE



妮芙露香港17週年慶典暨表揚大會 NEFFUL HONG KONG 17TH ANNIVERSARY CELEBRATION

3/9/2022(六/SAT) 13:00-16:30

亞洲國際博覽館2號展館 ASIAWORLD-EXPO HALL 2

闊別多時 終聚相見 LOOKING FORWARD TO MEETING YOU SOON